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П Р О Т О К О Л 
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София, 16.08.2023 година 

 

 

Днес, 16.08.2023 г. от 10:08 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в пълен състав, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

 На заседанието присъстваха членовете на Комисията Благой Голубарев, Пенка 

Трендафилова и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас).  

 

 На заседанието присъстваха Р. Методиева – за директор на дирекция „Правна“ 

(съгласно Заповед № 820 от 31.07.2023 г.), Г. Петров – за началник на отдел „Цени и 

лицензии: електропроизводство, ВКП на електрическа и топлинна енергия“ (съгласно 

Заповед № 874 от 09.08.2023 г.) и експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 261/10.08.2023 г., т. 6, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Топлофикация-Враца“ ЕАД за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

 

„Топлофикация-Враца“ ЕАД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо 

на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-И-1139/10.08.2023 г.  

 

На заседанието се яви: 

 г-н Радослав Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ 

ЕАД. 

 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-Дк-1010 от 07.08.2023 г. 

относно заявление с вх. № E-ЗЛР-И-1139 от 28.11.2022 г. от „Топлофикация-Враца“ ЕАД 

за изменение на лицензия за дейността „производство на електрическа и топлинна 

енергия“. 

http://www.dker.bg/
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Докладът, изготвен от работна група в състав: Пламен Младеновски, Елена 

Маринова, Боян Паунов, Георги Петров, Петя Георгиева, Ненко Ненков и Надежда 

Иванова, е приет с решение на КЕВР на закрито заседание по т. 6 от Протокол № 

261/10.08.2023 г. и публикуван на интернет страницата на Комисията. 

  

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 От страна на заявителя „Топлофикация-Враца“ ЕАД участие ще вземе 

(присъствено) г-н Радослав Михайлов - изпълнителен директор на дружеството, който ще 

ни представи становището на дружеството „Топлофикация-Враца“ ЕАД по изготвения от 

работната група доклад. Заповядайте, г-н Михайлов! Слушаме Ви! 

 

Р. Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ ЕАД: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, колеги. В 

„Топлофикация-Враца“ ЕАД се запознахме подробно с доклада и в тази връзка искам да 

направя само един коментар, който ще помоля да го вземете предвид. 

  

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Слушаме Ви! 

 

Р. Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ ЕАД: 

Преди въвеждане в експлоатация на новото съоръжение, топлинната мощност на 

досега работещия газов котел е редуцирана и в тази връзка инсталираната топлинна 

мощност, която е отразена в Приложение 1 на лицензията остава непроменена. Аз съм го 

подготвил и писмено. Ще го входирам. 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Това щях да Ви помоля. Вие тук изразявате, в рамките на дискусията, устното 

становище на дружеството… 

 

Р. Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ ЕАД: 

Да се запази инсталираната топлинна мощност. 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Но Ви моля писмено да представите становище, в което да отбележите това. 

 

Р. Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ ЕАД: 

Подготвил съм го. 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Аз ще го преадресирам към работната група и ще бъде взето под внимание. 

Благодаря Ви! 

 

Р. Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ ЕАД: 

Няма друго. Благодаря! 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Това е всъщност техническа корекция, която трябва да бъде направена. Г-н Петров 

има ли нови, освен това, което беше от г-н Михайлов, други обстоятелства? 

 

Г. Петров – за началник на отдел „Цени и лицензии: електропроизводство, 

ВКП на електрическа и топлинна енергия“: 

Към момента няма нови обстоятелства, които да променят изводите от доклада, но 

Комисията работи винаги с инсталираната мощност, затова сме отразили тази мощност, а 
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не тази, която е ограничена от МОСВ. Защото те могат да я ограничават, но инсталираната 

е една постоянна мощност. Комисията винаги отразява инсталираната мощност на 

съоръженията. 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Инсталираната мощност казахте, че е колко?  

 

Р. Михайлов – изпълнителен директор на „Топлофикация-Враца“ ЕАД: 

Говори без микрофон 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Да, точно така. Добре. Благодаря Ви! Все пак очакваме Вашето писмено 

становище. Лека работа, успешен ден, г-н Михайлов, от името на Комисията. 

 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 24.08.2023 г. за приемане на решение относно 

заявление с вх. № E-ЗЛР-И-1139 от 28.11.2022 г. от „Топлофикация-Враца“ ЕАД за 

изменение на лицензия за дейността „производство на електрическа и топлинна енергия“. 

 

Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-И-1139/10.08.2023 г. до „Топлофикация-

Враца“ ЕАД. 

 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:     ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

 

       

.................................................                  ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

  Б. Голубарев 

 

.................................................     ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 П. Трендафилова 

    

    
 РОСИЦА ТОТКОВА 

 

         
Протоколирал: 

 

 И. Зашева - главен експерт 

 


